
Protokół 20/2017 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

14 sierpnia 2017 r. 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Bożena Sikora – Przewodnicząca 

2. Paweł Pałubicki – Wiceprzewodniczący  

3. Piotr Paczesny – Członek  

4. Marian Batóg – Członek  

5. Renata Rejkowicz – Członek  

oraz p. Ireneusz Bejnarowicz – inwestor i właściciel działek na ul. Bursztynowej, Sławomir 

Dubiela – mieszkaniec ul. Bursztynowej, a także p. Krzysztof Badowski – przewodniczący Rady 

Gminy, p. Iwona Warkocka – wójt Gminy, p. Sebastian Konopka – pracownik UG 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w związku z pismem p. I. Bejnarowicza, skierowanego do 

Komisji IiB, dotyczącego kwestii przejęcia przez Gminę Dębnica Kaszubska usługi oświetlenia 

ul. Bursztynowej. 

Komisja zapoznała się z dotychczasową korespondencją w powyższej sprawie oraz ze 

stanem faktycznym i prawnym kwestii oświetlenia ulicy Bursztynowej. 

Zgodnie z wyjaśnieniami udzielonymi przez p. Bejnarowicza jest on właścicielem infrastruktury 

oświetleniowej na ul. Bursztynowej – 14 punktów świetlnych, z czego 9 punktów świetlnych 

zlokalizowanych jest na działkach nr. 203, 63/7, 63/15 oraz 63/29, tj. w drodze gminnej lub 

nieruchomościach przeznaczonych na jej poszerzenie  i oświetlają drogę gminną. Z informacji 

uzyskanych od p. wójt wynika, że jest możliwość włączenia tych punktów świetlnych (9) do 

kompleksowej umowy z Energą Oświetlenie w następnym roku budżetowym. 

 Problem stanowi 5 punktów świetlnych zlokalizowanych na działce nr 63/22, stanowiącej 

własność p. Bejnarowicza i będącej drogą wewnętrzną.  

Po długiej dyskusji p. Bejnarowicz zadeklarował, iż przekaże nieodpłatnie nieruchomość 

stanowiącą działkę nr 63/22 na rzecz Gminy Dębnica Kaszubska wraz z dokumentacją 

projektową budowy drogi o wartości 15 tys. zł i pozwoleniem na budowę. Takie rozwiązanie 

pozwoli Gminie na włączenie wszystkich punktów świetlnych na ul. Bursztynowej (9+5) do 

umowy kompleksowej.  

Jednocześnie p. Bejnarowicz zwrócił uwagę, iż w takiej sytuacji pilnie potrzebne jest wystąpienie 

Gminy do Energa Oświetlenie spółka z o.o. z deklaracją dotyczącą woli rozszerzenia umowy 

kompleksowej o nowe punkty świetlne – 14 szt. Pani wójt zadeklarowała, iż jeszcze w tym 

samym dniu, tj. 14.08.2017 zostanie przygotowane pismo do Energa Oświetlenie i przesłane p. 

Bejnarowiczowi do wiadomości. 

 

Przewodnicząca 

Komisji Infrastruktury i Budżetu 

 

/-/Bożena Sikora               


